
Od: Andrzej Sączek <andrzejsaczek1973@gmail.com>
Data: 2019-09-03 15:37:26+02

Do: rada.miasta@um.rybnik.pl

Temat: 2019/173835 - Wykonania nowej nawierzchni asfaltowej na ulicy Kpt. L. Janiego (Od: Andrzej Sączek
<andrzejsaczek1973@gmail.com>)

Sprawa: BR.0003.364.2019

Szanowny Panie Prezydencie

W związku z licznymi rozmowami z mieszkańcami Rybnika i zgłaszanymi potrzebami, bardzo Pana proszę o wydanie stosownych dyspozycji
celem wykonania nowej nawierzchni asfaltowej na ulicy Kpt. L. Janiego.
Za pozytywne ustosunkowanie się do prośby i potrzeb mieszkańców z góry serdecznie dziękuję.

Z wyrazami szacunku, pozdrawiam 
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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